
INTERCEPTARI Valiza plina cu bani gasita in casa primarului George Scripcaru. 
Reteta prin care edilul Brasovului si acolitii lui au distrus CET

Simona Suciu,

Primarul Brasovului, George Scripcaru a fost retinut pentru abuz in serviciu si urmeaza sa fie propus la arestare. 
In locuinta sa la perchezitii a fost descoperita o valiza cu 41.000 de lei si 3.000 de euro. Alti doi oameni de 
afaceri au fost retinuti in dosar.

Pe langa primarul George Scripcaru, in dosar au fost retinuti si Mihai Davis si Simona Costan, in calitate de 
administratori ai societatii care a fost favorizata de primarie. In locuintele lor s-au gasit 300.000 de lei. Si acasa 
a primarul George Scripcaru s-a descoperit o valiza in care erau 41.000 de lei si 3000 de euro.

Procurorii fac cercetari in acest dosar pentru abuz in serviciu si dare si luare de mita, savarsite in perioada 2010-
2012, in legatura cu incheierea unor contracte de vanzare -cumparare sau prestari servicii de catre  SC CET SA 
Brasov sau SC TETKRON SRL, societati detinute de Unitatea Administrativ Teritoriala a Municipiul Brasov,  
cu SC BEPCO SRL Ghimbav, societate detinuta si controlata de Costan Simina, Costan Calin Filimon (asociat 
grupul ICCO) si David Mihai (fost director Hidroelectrica SA), prin care s-a urmarit devalizarea celor doua 
societati si scoaterea acestora de pe piata energiei in favoarea BEPCO.

Societate favorizata de primarie

http://adevarul.ro/locale/brasov/valiza-bani-gasita-casa-primarului-george-scripcaru-s-adistrus-cet-brasov-interceptari-dosar-1_55928d36cfbe376e35b897bf/index.html


Potrivit unor surse judiciare, in perioada 2010-2011 reprezentantii SC CET SA si TETKRON SRL, societati 
avand ca unic asociat Municipiul Brasov, au incheiat cu BEPCO SRL contracte de vanzare cumparare sau 
prestari servicii cu incalcarea normelor legale, producand un prejudiciu de peste un milion de euro in patrimoniu 
municipiului Brasov.

 ,,Inculpatul Scripcaru George este primarul Municipiului Brasov, din anul 2006, perioada in care a creat in jurul 
sau un grup de interese reciproc avantajos, format din oameni de afaceri care au beneficiat de cvasi-totalitatea 
contractelor de achizitii publice incheiate de Primaria Brasov. Din declaratiile date in cauza, dar si din procesele 
verbale de redare a unor comunicari telefonice, a rezultat ca acesta controleaza intreaga activitate din cadrul 
Primariei Municipiului Brasov, dar si din cadrul societatilor la care Municipiul Brasov este asociat. In ceea ce-i 
priveste pe inculpatii Costan Simina si David Mihai s-a stabilit ca impreuna administreaza/ controleaza  BEPCO 
SRL, societate infiintata in anul 2010 si care a preluat producerea de energie termica si electrica la nivelul 
Municipiului Brasov. Desi inculpatul David Mihai Ciprian nu este asociat oficial in BEPCO si nu are vreo 
functie executiva, toate discutiile purtate de cei implicati in activitatea infractionala i-au fost aduse la cunostinta, 
acesta fiind cel care a negociat si a hotarat modul de preluarea a unor active de la CET SA si TETKRON SRL 
sau incheierea unor conventii"

Convorbiri telefonice interceptate in dosar:

COSTAN SIMINA MARIANA: da! Va spun, va spun pe scurt! Doua probleme sint! O problema, ar trebui sa 
ne vedem, sa discutam, sa vedem cum ne organizam, nu numai noi, si ma rog, toata partea de TEKTRON pentru 
lunile care urmeaza. Si a doua problema este, am tot stat de vorba cu doamna Fratila, si am zis c-o sa stau de 
vorba si cu Mihai, noi trebuie impreuna, sa facem o echipa si sa stabilim o strategie, pe care sa ne-o asumam, 
stiti, iar pentru asta avem nevoie de un pic de timp, stiti, pentru ca din tot ceea ce-mi povesteste dansa eu imi 
dau seama de un lucru, ca ea stie ce-i la ea, eu stiu ce-i la mine, iar dumneavoastra stiti, asa la suprafata anumite 
lucruri.

IONESCU LUCIAN: Eu, bun, eu oricum stiu mai mult decat ar trebui sa stiu in calitatea, care o am, cu povestea 
asta, mai mult decat ar trebui, dar nu regret lucrul asta. Nu, ca dumneavoastra sunteti cu mintea larga si stiti de 
fapt pana ... si unde nu merge. Dar, uite aicea ce, eu am avut o intalnire cu ei saptamana asta la inceput.

(convorbire telefonica purata de Costan Simina in data de 09.12.2011)

 

FRATILA SIMONA MIHAELA: V-am sunat, numai prostii fac.

IONESCU LUCIAN: Pai stiu, ca iar m-a sunat Simina.

FRATILA SIMONA MIHAELA: Ha, ha, si <</p>

IONESCU LUCIAN: Cred ca vrea bani, da au inceput femeile sa ma sune ca vor, bani, daca-ti poti inchipui.

FRATILA SIMONA MIHAELA: Ha, ha, ha !

IONESCU LUCIAN: Nu-i cam devreme oare pentru mine, chiar in halul asta sunt <</p>



FRATILA SIMONA MIHAELA: Ei, vreau sa va spun, ca eu ieri am vorbit cu Simina si am linistit-o, am facut 
o prognoza pana-n ianuarie si am linistit-o, a venit cu domnu David, am facut si o propunere in sensul ca este 
clar ca eu nu ma pot descurca nici cu acei 40 la suta, deci si anul viitor, cu acel discount, sa ia in calcul si pentru 
anul viitor, pentru intreg anul o situatie similara.

(convorbire din data de 13.12.2011 purtata de Fratila Simona cu Ionescu Lucian)

COSTAN SIMINA MARIANA: Pai da, dar asta-i arma noastra, deci ne facem noi socoteala si daca le-o 
spunem, le-o spunem dupa ce vedem ce ne iese. Nu<</p>

COTICIU DRAGOS: Corect, corect! Asa este!  No, si, iara, chiar a fost utila discutia pe partea  asta de ce 
primesc ei subventii, ne-am, ne-am dumirit si am gasit un punct aaa, la care lor nu le convine, dar primarului o 
sa-i surada, clar!

COSTAN SIMINA MARIANA: Aha! Bun! Perfect!

COTICIU DRAGOS: Adica subventia care o primesc ei de la Primarie pentru productie, este mult mai mare 
decat subventia pe care ar plati-o Primaria pentru partea de transport daca producem noi.

COSTAN SIMINA MARIANA: Aaa!

COTICIU DRAGOS: Aicea, e clar ca lui TETKRON nu-i convine, dar e clar ca primarului o sa-i convina 
daca o sa i se prezinte la modul asta! (convorbire purtata in data de 12.02.2012)

Ce s-a intamplat cu CET si cum a ajuns BEPCO singura solutie

CET Brasov a ajuns in proprietatea Primariei si a Consiliului Local in 2002. In urmatorii sapte ani au fost mai 
multe incercari de eficientizare a companiei, dar niciuna nu a fost aprobata de Primarie. Asta pana in august 
2009 cin a luat fiinta SC ICCO ENERGY SUPLLY SRL, (devenita TRANSFORMER  ENERGY SUPLLY 
SRL) avand ca administratori pe Costan Simina (care avea o relatie de concubinaj cu David Mihai) si Costan 
Calin Filimon, iar ca obiect de activitate comercializarea energiei electrice. In luna decembrie 2009 Consiliul 
Local Brasov a decis sa faca un parteneriat cu aceasta societate, pentru a eficeintiza sistemul de distributie al 
energiei termnice. S-a renuntat deoarece mai multi consilieri s-au pus pentru ca firma nu avea experienta in 
domeniu.  

Potrivit unor surse judiciare:  ,,Dupa respingerea acestui parteneriat, din pozitia de director Hidroelectrica 
detinuta, David Mihai a avut acces la informatii privitoare la subventiile si bonusurile pe care le poate primi in 
urma producerii de energie electrica in cogenerare (termic si electric prin acelasi proces tehnologic), astfel ca in 
urma unei intelegeri prealabile cu primarul Scripcaru George si avand sprijinul acestuia, a hotarat infiintarea 
unei societati private  (SC BEPCO SRL) care sa preia activele CET si licentele acesteia in vederea producerii de 
energie electrica, fara insa a prelua si serviciul de distributie a energiei termice, care se desfasura pe o retea 
supradimensionata, unde se inregistrau pierderi. La data incheierii acestui contract BEPCO SRL nu detinea 
licenta pentru producerea de energie termica "

 

,,  LIFICIU PETRU: Da, dl. Mihai, sa traiti, ce facia Ia zi, cand ai timp de mine p



DAVID MIHAI CIPRIAN: Pai, nu, vin, ma intorc imediat, ca sunt in oras, aveam o intalnire si de-aia nu 
am apucat sa vin. Dar am o intrebare pana atuncea, ca sunt cu dl. primar de la Brasov aicea. Exista o 
hotarare ANRE, referitor la Brasov...

LIFICIU PETRU: Da, da, si au plecat multumiti atuncea. Acum eu nu stiu pe de rost ca sunt la DEN ( 
), exact pe chestia cu Hidroelectrica si vreau sa inteleg niste chestii. Da, da. Ia zii

DAVID MIHAI CIPRIAN: Pai, nu, asta voiam sa stiu, daca a iesit sau nu decizia. (convorbire din data 
de 24.09.2009, vol.VI, f. 143-146))

 

DAVID MIHAI: Guten tag, imi cer scuze ca va deranjez asa, la orele astea. Dl. presedinte, am si eu o 
problema tehnica aici la primarie, la Brasov.

"FICUS": Da, da.

DAVID MIHAI: Noi am vrea sa separam din CET partea de distributie si furnizare de energie 
termica, pentru populatie.

"FICUS": Da, da.

DAVID MIHAI: Intrebarea mea la dumneavoastra este urmatoarea - capitalul social al unei societati de 
genul asta trebuie sa aiba un anumit niveld Adica trebuie sa am minim un anumit capital ca sa pot sa 
desfasor activitatea asta de distributie, furnizare si producere a energiei termice(" (convorbire din 
10.07.2010)

 

Potrivit unor surse judiciar pentru a justifica legal avantajele BEPCO, primarul George Scripcaru a solicitat 
directorului CET SA Brasov, Cutitei Nicolae Florinel, sa intocmeasca un referat in care sa sublinieze avantajele 
BEPCO fata de alti investitori. A urmat spoi o hotarare de Consiliu Local prin care s-a stabilit ca BEPCO este 
este singura societate fiabila sa investeasca in sistemul energetic din Brasov.  Prin aceeasi hotarare s-a dispus ca  
S.C. CET Brasov S.A. sa puna la dispozitia S.C. BEPCO SRL toate informatiile tehnice de care dispune in 
vederea realizarii investitiei propuse si sa asigure accesul acesteia la instalatiile de folosinta comuna pentru 
producerea si furnizarea agentului termic si a energiei electrice, in mod gratuit.

Investitiile nu ai mai venit insa. Potrivit acelorasi surse. ,, Actiunile ulterioare, coordonate de primarul George 
Scripcaru,  au avut drept scop exclusiv obtinerea de foloase necuvenite de catre SC BEPCO SRL si persoanele 
care o controleaza, in conditiile in care CET SA a intrat in faliment, patrimoniul acesteia a fost diminuat 
substantial, bunuri importante ca valoare si destinatie trecand in proprietatea BEPCO gratuit sau subevaluat, iar 
Consiliul Local a inceput sa plateasca sume enorme pentru agentul termic necesar populatiei, la preturi impuse 
de aceasta societate si, in plus, a continuat sa suporte toate pierderile din activitatea de livrare a  agentului termic 
populatiei"

 

 


